

**2009 年全港性系統評估（小學）  
中國語文科說話能力主考員提名表**

評估行政主任必須於2008年11月27日至12月13日期間在全港性系統評估網頁(www.systemassessment.edu.hk)，根據填妥的提名表輸入及上載資料，並把提名表保存至2009年底。（無須把本提名表傳真或寄回考評局）

**甲部：由校長填寫**

學校名稱： \_\_\_\_\_

學校編號： hkp00 \_\_\_\_\_

1. 本人提名以下教師為2009年全港性系統評估中文科說話能力主考員。

英文姓名： \_\_\_\_\_  
(姓氏先行，以正楷英文字母填寫)

中文姓名： \_\_\_\_\_

2. 本人明白：

甲. 獲提名的說話能力主考員必須參加網上培訓或培訓工作坊；

乙. 獲委任為說話能力主考員的教師必須於2009年5月6日及7日（小三級）及／或2009年5月13日及14日（小六級）在校內、校外執行評審工作。

校長英文姓名： \_\_\_\_\_  
(姓氏先行，以正楷英文字母填寫)

校長中文姓名： \_\_\_\_\_

簽署： \_\_\_\_\_ 日期： \_\_\_\_\_

**乙部：由獲提名為說話能力主考員的教師填寫**

學校編號： hkp00 \_\_\_\_\_ (請參考甲部)

本人確認已閱讀、明白「提名說話能力主考員須知」，同意獲提名為2009年全港性系統評估中文科說話能力主考員。

提名選擇（請在適當的方格內加上✓號）

- 1)  小三正選兼小六後備 (每校須提名一位教師)  小六正選兼小三後備 (每校須提名一位教師)  
 小三後備 (可選)  小六後備 (可選)
- 2)  廣州話說話能力主考員  普通話說話能力主考員

本人確認（請在適當的方格內加上✓號）

- 1)  具備三年或以上的小學中國語文教學經驗  
 過去五年具備至少一年在第一學習階段（小一、小二或小三）的中國語文教學經驗（適用於小三正選／後備的說話能力主考員填寫）  
 過去五年具備至少一年在第二學習階段（小四、小五或小六）的中國語文教學經驗（適用於小六正選／後備的說話能力主考員填寫）
- 2) 已取得：（只適用於普通話說話能力主考員填寫）  
 教師語文能力評核（普通話）口語能力達三等或以上  
 考評局普通話高級水平測試及格  
 國家語委普通話水平測試二級乙等或以上

### 相關工作經驗

本人確認（請在適當的方格內加上✓號）

- 曾擔任全港性系統評估說話能力主考員，年份2004 / 2005 / 2006 / 2007 / 2008 \*  
 曾參與基本能力評估的相關工作（如擬題員、審題員、閱卷員等）

獲提名教師英文姓名：\_\_\_\_\_（姓氏先行，以正楷英文字母填寫）

獲提名教師中文姓名：\_\_\_\_\_

香港身份證號碼：\_\_\_\_\_ 電郵：\_\_\_\_\_

簽署：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_

電話號碼：（學校）\_\_\_\_\_（住宅）\_\_\_\_\_（手提）\_\_\_\_\_。  
 （供接收 SMS 提示短訊）

\* 請刪去不適用者

### 個人資料處理：

學校所提供的學生及教師的個人資料，將被香港考試及評核局及教育局用作下列有關用途：(a) 處理有關全港性系統評估的各項事務；(b) 將資料與教育局所儲存的資料進行核對，以及 (c) 統計及研究之用。

學校所提供的學生及教師的個人資料，只會在下列情況下才向特區政府內其他政策局、部門披露：(a) 基於上文所述明的用途及所有有關各方已同意披露有關資料；或 (b) 經法例授權或規定。

**TSA/P**

**Territory-wide System Assessment 2009 (Primary Schools)  
English Language Oral Examiner Nomination Form**

*The Assessment Administration Supervisor is required to complete and upload the information on this form onto the TSA website ([www.systemassessment.edu.hk](http://www.systemassessment.edu.hk)) between 27 November and 13 December 2008 and to keep a copy of the completed form until the end of 2009. (It is NOT required to fax or return this form to HKEAA)*

**Part A. To be filled in by the Principal**

Name of School : \_\_\_\_\_

School Code : \_\_\_\_\_ hkp00 \_\_\_\_\_

1. I would like to nominate the following teacher as an ENGLISH Oral Examiner of Territory-wide System Assessment 2009.

Name in English : \_\_\_\_\_

*(Surname followed by given names in BLOCK CAPITALS)*

Name in Chinese : \_\_\_\_\_

2. I understand that:
- a. the nominated Oral Examiner must complete either online training or live training workshop for Oral Examiners;
  - b. if appointed, the nominated Oral Examiner will have to be released to assume assessment duties on 6 and 7 May, 2009 (P.3) and/or 13 and 14 May, 2009 (P.6) as Oral Examiners.

Principal's Name in English : \_\_\_\_\_

*(Surname followed by given names in BLOCK CAPITALS)*

Principal's Name in Chinese : \_\_\_\_\_

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

**Part B. To be filled in by the nominated Oral Examiner**

School Code : \_\_\_\_\_ hkp00 \_\_\_\_\_ *(Please refer to Part A)*

I confirm that I have read and understood the "Instructions for Nomination of Oral Examiners" and agree to be nominated as an Oral Examiner of Territory-wide System Assessment 2009.

Nomination Preference (*Please tick as appropriate*)

- P.3 Oral Examiner cum P.6 Reserve Oral Examiner (*each school should nominate 1 teacher*)
- P.6 Oral Examiner cum P.3 Reserve Oral Examiner (*each school should nominate 1 teacher*)
- P.3 Reserve Oral Examiner (*optional*)
- P.6 Reserve Oral Examiner (*optional*)

Teaching Experience and Qualifications

I confirm that I (*Please tick as appropriate*)

- have at least 3 years' experience teaching Primary English
- have at least one year within 5 years' teaching experience in Key Stage 1 (P.1, P.2 or P.3) for **P.3 Nominated / Reserve OE**
- have at least one year within 5 years' teaching experience in Key Stage 2 (P.4, P.5 or P.6) for **P.6 Nominated / Reserve OE**
- have met Language Proficiency Requirement (e.g. LPAT)

Related Work Experience

I confirm that I (*Please tick as appropriate*)

- served as an Oral Examiner in previous Territory-wide System Assessment 2004 / 2005 / 2006 / 2007 / 2008\*.
- have experience related with Basic Competency Assessments (e.g. item setter, moderator, marker, etc.).

Name of Nominee in English : \_\_\_\_\_  
(Surname followed by given names in **BLOCK CAPITALS**)

Name of Nominee in Chinese : \_\_\_\_\_

H.K. Identity Card No.: \_\_\_\_\_ Email : \_\_\_\_\_

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

Tel No.: (School) \_\_\_\_\_ (Home) \_\_\_\_\_ (Mobile) \_\_\_\_\_  
(for receiving SMS reminder)

\* Please delete as appropriate

**Handling of Personal Data:**

The personal data of students and teachers provided by your school will be used by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority and Education Bureau relating to the following activities: (a) processing all matters of the Territory-wide System Assessment; (b) matching of the personal data provided against other databases maintained by the Education Bureau; and (c) statistics and research.

The personal data of students and teachers provided by your school will ONLY be disclosed to other Government bureaux and departments: (a) for the purposes mentioned above and where all the parties have given their consent to such disclosure; or (b) where such disclosure is authorized or required by law.

— End —